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Írásbeli kérdé s

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére
lIelyben

Tisztelt Elnök Ür !

Mikor kapják meg a tisztítás technológia cégek az elvégzett munkájuk után az érvényes
közbeszerzési szerződés alapján nekijáró több mint három milliárd forintot? címmel a
Házszabály 91 _§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Réthelyi Miklós a Nemzet i

Erőforrás Miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az alábbi Dr. Szócska Miklóshoz a kormány Egészségügyért telelős Államtitkárhoz címzett nyíl t

levelet néhány napja a legnagyobb magyarországi tisztítás technológia civil szervezet honlapján
olvastam.

„Alapigazság : a betegséget le kell küzdeni, a beteget talpra kell állítani . Ezzel az állítással

nyilván Ön is egyetért. Súlyos betegség gyötri a magyar gazdaságot is : a krónikusan

kifizetetlen számlák lehetetlenítik e1 a hazai vállalkozásokat !

A Magyar Tisztítás-technológiai Szövetség (MATISZ) tagjai már régóta szenvednek ettől a

fájdalmas és veszélyes kórtól . Az egyik, legrosszabb állapotban lévő ágazat az egészségügyi

takarításban tevékenyked ő cégeke. Ők azok, akik nap, mint nap emberek ezreinek biztosítják

a gyógyuláshoz szükséges körülményeket . Ők azok, akik vállalják a kórházak, rendel ő

intézetek takarításával járó, kiemelt egészségügyi kockázatokat . Ők azok, akik nélkül, sz ó

szerínt, vérben úsznának az egészségügyi intézmények_ _ _

De ők azok is, akik a több mint hárommilliárd forint kintlév őséggel küszködnek nap, min t

nap! Ezt a munkát senki sem vállalja hobbiból! Mindenki, aki reggeltő l estig takarítja a

minden képzeletet felülmúló, és nyomdafestéket valóban nem t űrő szennyeződéseket, most a

megélhetéséért küzd .

	

Ha ők nem tennék a dolgukat, használhatatlanná válnának a míít8k ,

szemét öntené cl a gyermekkórházakat, penész és kosz borítaná el a tüd őszanatóriumokat,
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élhetetlenné válna az összes idősek otthona, az ügyeletek nem fogadhatnának betegeket . . .

Ahhoz, hogy az egészségügyi, intézmények működőkcpesck maradhassanak, mindenképpen

szükséges a takarítási ágazat dolgozóinak folyamatos, napi áldozatos munkája .

Ön szerint, nem jogosan várják el ezért, hogy az elvégzett munkájukat kifizessék?

Az egészségügyi intézményeknél felhalmozódott kiegyenlítetlen számlák az ő állásukat

veszélyeztetik . I)e nem csak azokét, akik az egészségügyben dolgoznak : hiszen szövetségünk

tagjai a számlákat már kiállították, a járulékokat, adókat befizették, így a hónapok vagy aká r

évek óta görgetett kintlévőségek az érintett cégek összes dolgozójának munkahelyét

veszélybe sodorják !

A végórában vagyunk – családok ezrei veszíthetik el jövedelmüket, megélhetőségüket és

reményüket . Kirekednek a munka világából, és így végérvényesen ellehetetlenülnek . Az

ágazatban dolgozó, többségében hátrányos helyzetű, szakképzetlen, nemzetiségi, nyugdíjas é s

részmunkaidős munkaerő más területen már biztosan nem fog tudni elhelyezkedni! Az ő

ellátásuk terhe a fenti probléma megoldása nélkül- teljes mértékben az államra hárul majd !

Államtitkár Úr !

Az ország egészségének megóvása érdekében kérjük, haladéktalanul kezdje meg ennek a

krónikus helyzetnek a. kezelését, mielőtt a kór egészen elhatalmasodna! Ha a takarító cégek

lebénulnak, az egészségügyi intézmények is működésképtelenné válnak, ezt pedig egés z

Magyarország megérezné! "

Tisztelt Miniszter úr !

Mit kíván tenni a minisztérium annak érdekében, hogy a szakmai szervezet által megfogalmazott

problémák megoldódjanak?

Mit kíván tenni a minisztérium annak érdekében, hogy a cégek megkapják a nekik a szerződés szerint

több hónapja járó összegeket ?

Miként kívánja a minisztérium a közbeszerzési t ő rvényt betartatni, hiszen az intézménye k

takarítására érvényes pályázatokat csak úgy lehetett volna kiírni a szerződéseket megkötni, ha a kiír ó

számláján van a szükséges összeg?
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Mit válaszolt Dr . Szócska Miklós a kormány Egészségügyért Felelős Államtitkára a nyílt levélre a

civilszervezetnek?

Tisztelt Miniszter úr !

Országgyűlési képviselőként fontosnak tartom a szerződések, teljesítési, fizetési határidők

pontos betartását mindenki részérő l_ A cégek életét 2012-ben nagymértékben befolyásolja a

kötelező bérkompcnzáció is . Úgy gondolom, hogy amennyiben nem kapják meg a jogos

szerződés szerint nekik járó több mint három milliárd forintot szinte lehetetlen lesz, számukr a

a dolgozok bérének emelése, januárban a kormány szándéka ellenére több ezer állás sz űnhet

meg.

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest 2011-12-27 Varju László
országgyűlési képviselő

DEMOKRATIKUS KOALÍCIÓ
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